
 

 

                               Αθήνα,  20 Οκτωβρίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

Θέμα: «Οι συγχωνεύσεις σχολικών τμημάτων υπονομεύουν την υγεία 

των μαθητών και την εκπαιδευτική διαδικασία». 

 

Η απόφαση του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων να 

προχωρήσει σε συγχωνεύσεις σχολικών τμημάτων σε ολόκληρη την 

επικράτεια, έχει προκαλέσει έντονο προβληματισμό και ανησυχία σε μαθητές, 

γονείς και εκπαιδευτικούς.  

Ανεπηρέαστη από αυτή την πολιτική επιλογή δεν μένει ούτε η Ηλεία, καθώς 

δρομολογούνται συγχωνεύσεις τμημάτων σε σχολεία του νομού, όπως μεταξύ 

άλλων σε Γυμνάσια του Πύργου, στα Γυμνάσια του Πελοπίου, του Λάλα, του 

Καράτουλα, της Ζαχάρως, της Βάρδας κ.α. Αποτέλεσμα αυτής της επιλογής 

είναι να έχουμε τμήματα ακόμα και με 27 μαθητές. 

Πρόκειται για μια παράλογη και ακατανόητη ενέργεια, η οποία ενέχει τεράστιους 

υγειονομικούς κινδύνους, μέσα στην πανδημική κρίση. Μια ενέργεια που 

κινείται σε αντίθετη κατεύθυνση με τις οδηγίες του ΕΟΔΥ και τις υποδείξεις των 

επιστημόνων, που εδώ και πολύ καιρό κάνουν λόγο και προειδοποιούν για την 

αναγκαιότητα αραίωσης των μαθητών στα σχολικά τμήματα. 

Σχετική ανακοίνωση εξέδωσε και ο Ιατρικός Σύλλογος Ηλείας στην  οποία, 

μεταξύ άλλων, αναφέρει πως «…Πέρα από τις όποιες ενστάσεις μπορεί να 

τεθούν σε αμιγώς εκπαιδευτικό επίπεδο για την σκοπιμότητα της απόφασης, ως 

Ιατρικός Σύλλογος Ηλείας  κρίνουμε απαράδεκτη από υγειονομικής άποψης 

οποιαδήποτε διοικητική απόφαση όπως η ανωτέρω, η οποία οδηγεί σε αύξηση 

του συγχρωτισμού στις σχολικές αίθουσες υπό συνθήκες πανδημίας.», 

καλώντας παράλληλα το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων να 

ανακαλέσει άμεσα την απόφαση περί των συγχωνεύσεων σχολικών τμημάτων. 

Επιπλέον, με αυτή του την απόφαση, το Υπουργείο Παιδείας και 

Θρησκευμάτων υπονομεύει και υποβαθμίζει την εκπαιδευτική διαδικασία, 
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προωθώντας μορφωτικούς αποκλεισμούς, ενώ ήδη έχει προηγηθεί το δύσκολο 

περσινό εκπαιδευτικό έτος, με τα πολλά μαθησιακά κενά που προήλθαν από 

την ιδιαίτερα προβληματική διαδικασία της τηλεκπαίδευσης. 

Όλα αυτά συμβαίνουν τη στιγμή που ο νομός Ηλείας μετράει ξανά τις πληγές 

του από τις καταστροφικές πυρκαγιές του περασμένου καλοκαιριού, για 

δεύτερη φορά στα τελευταία δεκατέσσερα (14) χρόνια, με πολλούς συμπολίτες 

μας να προσπαθούν να σταθούν όρθιοι αντιμετωπίζοντας τεράστιες δυσκολίες. 

Οι συγχωνεύσεις σχολικών τμημάτων επηρεάζουν άμεσα και τους 

εκπαιδευτικούς, καθώς εκτός του υγειονομικού κινδύνου, που οι ίδιοι εκτίθενται 

και των τεράστιων δυσκολιών παραγωγής ποιοτικού εκπαιδευτικού έργου σε 

πολυάριθμα τμήματα, βλέπουν να πλήττονται και εργασιακά τους δικαιώματα. 

Αρκετοί από αυτούς θα αναγκαστούν να μετακινηθούν σε άλλα σχολεία, 

γεγονός που πρόκειται να επηρεάσει τον προγραμματισμό και την  

καθημερινότητά τους. 

Επειδή οι συγχωνεύσεις σχολικών τμημάτων δημιουργούν άμεσους κινδύνους 

για την υγεία των μαθητών, μέσα στην πανδημία και επηρεάζουν αρνητικότατα 

την ποιότητα της εκπαιδευτικής διαδικασίας. 

Επειδή τα μαθησιακά κενά είναι ήδη πολλά, από την περσινή χρονιά της 

προβληματικής εφαρμογής της τηλεκπαίδευσης. 

Επειδή ο ΕΟΔΥ και πλήθος επιστημόνων προειδοποιούν για την ανάγκη 

αραίωσης των μαθητών στα σχολικά τμήματα.  

Επειδή οι συμπτύξεις τμημάτων επηρεάζουν εργασιακά δικαιώματα και κατ’ 

επέκταση την καθημερινότητα αρκετών εκπαιδευτικών. 

Επειδή ο νομός Ηλείας έχει να αντιμετωπίσει και τις συνέπειες των πρόσφατων 

καταστροφικών πυρκαγιών του Αυγούστου. 

Ερωτάται η κ. Υπουργός: 

1. Κατανοεί τις δυσλειτουργίες και τους υγειονομικούς κινδύνους που 

απορρέουν από την απόφαση συρρίκνωσης σχολικών τμημάτων, 

ιδίως μέσα στην πανδημία;  

2. Σκοπεύει να επανεξετάσει και να αναθεωρήσει άμεσα αυτή την 

απόφαση;   

3. Αντιλαμβάνεται ότι με αυτές τις πρακτικές πλήττεται η εργασιακή 

ομαλότητα και καθημερινότητα εκπαιδευτικών, με νέες 

μετακινήσεις σε σχολεία; 

4. Θα προχωρήσει το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων στις 

απαραίτητες προσλήψεις εκπαιδευτικού προσωπικού, ώστε να 

καλυφθούν τα υπάρχοντα κενά στις σχολικές μονάδες του Νομού 

Ηλείας και να προχωρήσει ομαλά και με ασφάλεια, η εκπαιδευτική 

διαδικασία; 



Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Καλαματιανός Διονύσης-Χαράλαμπος 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυγέρη Δώρα 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος-Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 

Βαρεμένος Γιώργος 

Βερναρδάκης Χριστόφορος 

Κασιμάτη Νίνα 

Κατρούγκαλος Γιώργος 

Κουρουμπλής Παναγιώτης 

Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος 

Μάρκου Κώστας 

Μπάρκας Κων/νος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

  Τζάκρη Θεοδώρα  

Τζούφη Μερόπη 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

Φωτίου Θεανώ 

Χρηστίδου Ραλλία 




